
Henrik Christensen, sekretariatsleder i Dansk Oplysnings Forbund:  

 

Jeg ønsker at kandidere til en plads i DFS’ bestyrelse, da jeg ønsker at bidrage til 
den fælles folkeoplysende stemme, som DFS i min optik er. DFS skal insistere på at 
være en stemme, der stædigt insisterer på information, viden, fællesskab og det 
levende demokrati! DFS er og skal vedblive med at være en aktiv og 
samarbejdende paraply, som varetager medlemmernes interesser.  
 
Under Coronakrisen blev det særligt klart, at en samlende og anerkendt 
organisation som DFS har en enorm betydning for at præge udviklingen i 
folkeoplysningen generelt og problemløsningen konkret. Der er i de kommende 
måneder og år en række vigtige opgaver, som jeg som bestyrelsesmedlem gerne vil 
bidrage til, her tænker jeg særligt på virkeliggørelsen af den nye strategi og arbejdet med at videreudvikle 
på DFS’ arbejde med interessevaretagelse.  
 
Jeg har igennem de sidste fire år været medlem af bestyrelsen og siden 2017 som næstformand. Jeg håber 

og tror på, at jeg med min baggrund, som tidligere sekretariatsleder i DFS og nu gennem de seneste snart 

10 år som sekretariatsleder i Dansk Oplysnings Forbund, fortsat kan bidrage til at styrke DFS som 

folkeoplysningens paraply. 


